
          
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS  
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2023.gada 12.oktobrī          Nr.10 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Gita Avote – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja vietniece  
Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā; atslēdzas 10:15; pieslēdzas 10:21)  
Guntis Albergs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Andris Dainis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle  
Vilmārs Vesingi – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā; pieslēdzas 10:05; atslēdzas 10:15)  
 

Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts  
Viesturs Zariņš – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 
Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 
Inguna Medne – Izpilddirektora vietnieka p.i. (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
Vita Boša – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājas vietniece (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā)  
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs  
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Kristīne Klaipa – Vecākais sociālais darbinieks darbam ar ģimenēm un bērniem 
(piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)  

Inese Kāposte – Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas direktore 

Sniedze Ragže – Valkas Mākslas skolas direktore 
Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

  
Darba kārtība: 

1. Par pašvaldības budžeta līdzekļu iedalīšanu izglītības procesa nodrošināšanai izglītības iestādēs 
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Informatīvais jautājums: 

2. Par profesionālās ievirzes un interešu izglītības iestāžu gatavību jaunajam mācību gadam: 

2.1. Valkas novada Bērnu un jauniešu centrs “Mice” 

2.2. Valkas novada Bērnu jaunatnes sporta skola 

2.3. J.Cimzes Valkas mūzikas skola 

2.4. Valkas Mākslas skola 

 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, A.Dainis, 
G.Albergs, S.Pilskalne), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Izglītības, 
kultūras un sporta komitejas sēdes Nr.10 darba kārtību. 

 
 

1.§ 
Par pašvaldības budžeta līdzekļu iedalīšanu izglītības procesa 

nodrošināšanai izglītības iestādēs 

_______________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote, V.Boša, U.Ozoliņa, G.Albergs. 
R.Rastaks informē, ka pirms budžeta piešķiršanas ir priekšlikums apstiprināt izglītības procesa 
finansējuma aprēķina metodiku vai kritērijus izglītības iestādēm. Finansējums sastāv no divām daļām, no 
kurām viens ir valsts finansējums, kas vēl nav noteikts un otrs ir pašvaldības finansējums, kas 10 gadus 
netika mainīts. Papildus norāda, ka vērā tika ņemti arī Tiesībsarga ieteikumi.  
G.Avote uzdod precizējošus jautājumus R.Rastakam. 
U.Ozoliņa jautā par pedagogu kursu izmaksām un uzskata, ka iekļautais finansējuma nepieciešamības 
atspoguļojums ir adekvāts. 
 
Deutāts V.Vesingi pieslēdzas sēdei attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā pulksten 10:05. 
 
Notiek diskusija par kursu maksas paredzēšanu. 
U.Ozoliņa uzskata, ka nebūtu pareizi pedagogiem atcelt kursu apmaksu, uz ko G.Avote ierosina uz 
budžeta diskusijām skolu direktoriem sagatavot informāciju par statistiku pagājušajā gadā un kādi kursi un 
kuram būtu nepieciešami, tādējādi varētu redzēt kopīgo ainu.  
R.Rastaks papildina ar informāciju par tabulā minētajiem skaitļiem. 
G.Albergs uzskata, ka šī tabula varētu būt kā pamata bāzes modelis.  
U.Ozoliņa uzskata, ka jautājumu nevajadzētu virzīt uz Finanšu komiteju, bet pamata aprēķiniem ir jābūt 
iekļautiem skolu budžeta nākamā gada pieprasījumos. 
 
Deputāts V.A.Krauklis pamet ZOOM tiešsaistes platformu pulksten 10:15. 
 
R.Rastaka ierosinājums ir apstiprināt šo tabulu kā bāzi ar piebildi, ka izpilde atkarīga no pašvaldības 
budžeta. 
 
Deputāts V.A.Krauklis pieslēdzas sēdei attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā pulksten 10:21. 
Deputāts V.Vesingi pamet ZOOM tiešsaistes platformu pulksten 10:21. 
 
U.Ozoliņa ierosina apstiprināt piedāvātos aprēķināšanas kritērijus, uz kuru bāzes skolas var veikt 
aprēķinus budžeta pieprasījuma sagatavošanai. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai pašvaldības domes sēdē.  

Deputāts V.Vesingi balsošanā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Atcelt Valkas novada domes 2013.gada 28.novembra lēmumu “Par pašvaldības budžeta līdzekļu 
iedalīšanu izglītības procesa nodrošināšanai izglītības iestādēs” (protokols nr.21, 4.§). 
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2. Apstiprināt pašvaldības finansējuma aprēķināšanas kritērijus izglītības procesa nodrošināšanai 
izglītības iestādēm, kas īsteno vispārējās pamatizglītības, vispārējās vidējās izglītības un 
pirmsskolas izglītības programmas (pielikumā).  

3. Iekļaut izglītības iestādes budžeta tāmē izglītības procesa nodrošināšanai izmantoto digitālo 
platformu abonēšanai nepieciešamo finansējumu atbilstoši pakalpojumu izmaksām. 

4. Iekļaut 2.punktā aprēķināto finansējumu katras izglītības iestādes kārtējā gada budžeta tāmē. 
5. Par lēmuma izpildi atbild atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 
6. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
7. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
Informatīvais jautājums 

 

2. “Informatīvs ziņojums par profesionālās ievirzes un interešu izglītības iestāžu gatavību jaunajam 

mācību gadam”: 

2.1. Valkas novada Bērnu un jauniešu centrs “Mice” 

Uzstājas R.Rastaks, iepazīstinot ar skolas direktores K.Ganiņas sagatavoto prezentāciju. 

 

2.2. Valkas novada Bērnu - jaunatnes sporta skola 

Uzstājas I.Kāposte, informējot par kopējo skolēnu skaitu, pulciņu skaitu. I.Kāposte informē par projektiem, 

kas realizēti vasarā. Informē, ka lielākais izaicinājums nākotnē būs transporta pieejamība un finansējums. 

I.Kāposte iepazīstina ar skolnieku Jēkabu Kulbergu, kurš savukārt iepazīstina klātesošos ar stadiona 

nākotnes vizualizāciju.  

V.Šaicāns ierosina piesaistīt J.Kulbergu pagalmu vizualizācijām Valkas pilsētā.  

V.A.Krauklis ierosina šo ideju sadalīt pa etapiem, noteikt prioritātes, piedalīties projektu finansēšanas avotā 

“Jaunā līdera uzsaukums”, kurā ir lielākas summas un katru gadu radīt kādu no prezentētajiem objektiem. 

U.Ozoliņa ierosina šo prezentāciju parādīt arī Valkas sportistiem. 

 

Deputāte S.Pilskalne iziet no sēžu zāles pulksten 10:45. 

 

2.3. J.Cimzes Valkas mūzikas skola 

R.Rastaks iepazīstina ar skolas direktora sagatavoto ziņojumu.  

G.Avote papildina, ka direktoram M.Birnim ir savs redzējums un idejas skolas apkārtnes uzlabošanā. 

V.A.Krauklis ierosina uzaicināt jaunajā gadā M.Birni uz šo komiteju un izrunāt jautājumus, ko var piedāvāt 

direktors un ko var piedāvāt pašvaldība. 

 

2.4. Valkas Mākslas skola 

Uzstājas S.Ragže, informējot par iepriekšējā gadā notikušo akreditāciju, kas novērtēta augstu. Norāda, ka 

gads uzsākts ar optimismu un pozitīvā gaisotnē. Informē par kopējo skolēnu skaitu. Izklāsta par skolas 

jubilejas plānoto pasākumu 10.novembrī. Informē par sadarbības pasākumiem ar citām skolām, par jaunu 

kontaktu dibināšanu. 

 

Sēde slēgta pulksten 11:25 
 
 
Sēdes vadītājs        Gita Avote 
 

 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 

 


